

<i>Main-d'œuvre– Parc Municipal Jardine</i>	<i>Laborer – Jardine Municipal Park</i>
<p data-bbox="240 262 521 296" style="text-align: center;">Description générale</p> <p data-bbox="188 338 792 516">La personne désignée comme main d'œuvre au niveau du Parc est directement subordonnée à la gérance du parc, duquel elle reçoit les principales directives ayant trait à son travail et auquel elle se rapporte;</p> <p data-bbox="188 558 792 737">a) Dois être bilingue;</p> <p data-bbox="188 632 792 737">b) S'assurer de la propreté impeccable des installations de la municipalité, que ce soit à l'intérieur qu'à l'extérieur;</p> <ol data-bbox="285 779 565 1031" style="list-style-type: none"> 1. Salle de bain 2. Buanderie 3. Site de camping 4. Stationnement 5. Plage 6. L'entrée du parc 7. Parterres - fleurs <p data-bbox="188 1073 792 1146">c) Maintenir une attitude amicale avec les campeurs et les employés;</p> <p data-bbox="188 1188 792 1251">d) Aide les campeurs dans toutes les façons possibles;</p> <p data-bbox="188 1293 792 1398">e) La personne pourra être appelée à accomplir une variété de tâches physiques et d'après des directives spécifiques;</p> <p data-bbox="188 1440 792 1545">f) La personne devra accomplir toutes les tâches reliées à sa fonction ou ce qui serait demandé.</p>	<p data-bbox="863 262 1144 296" style="text-align: center;">General Description</p> <p data-bbox="818 338 1416 516">The employee as the laborer for Jardine Municipal Park is directly subordinated to the manager of the park, from whom he receives the main directives concerning his work and to which he is related;</p> <p data-bbox="818 558 1416 590">a) Must be bilingual;</p> <p data-bbox="818 632 1416 737">b) Make sure of the cleanliness of the installations of the municipality, whether it is inside or outside;</p> <ol data-bbox="915 779 1195 1031" style="list-style-type: none"> 1. Washrooms 2. Laundromat 3. Camping site 4. Parking lot 5. Beach 6. Entrance of Park 7. Flower beds <p data-bbox="818 1073 1416 1146">c) Must maintain a friendly attitude with campers and employees;</p> <p data-bbox="818 1188 1416 1220">d) Assist campers in any way possible;</p> <p data-bbox="818 1262 1416 1367">e) The person can be called to carry out a variety of physical tasks and according to specific directives;</p> <p data-bbox="818 1409 1416 1514">f) The person will have to carry out all the tasks related with its functions or what would be asked.</p>